
 
 

 

 

 

 

OBČINSKI SVET ׀ CONSIGLIO COMUNALE 

Jadranska cesta 66, p. p. 24 ׀ Strada dell’Adriatico 66, c. p. 24 

6280 Ankaran - Ancarano ׀ T: +386 (0)5 66 53 000 

E: info@obcina-ankaran.si ׀ www.obcina-ankaran.si 

DŠ: SI71620176 ׀ MŠ: 2482851000 

 

Z A P I S N I K   

 

21. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran, 

ki je bila v četrtek, 30. januarja 2024, ob 19.00 uri,  

v prostorih občine na naslovu Regentova ulica 2, Ankaran 

 

00: Ugotovitev sklepčnosti 

 

Župan obvesti OS OA o napovedanih odsotnostih oziroma zadržanostih članov OS OA. 

 

PREGLED PRISOTNOSTI: 

 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA PRISOTNOST 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ DA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN DA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR DA 

4. RIA SARA RAŽMAN DA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ DA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK DA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ NE 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR NE 

9. VSA KATJA MEZEK DA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA DA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA DA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN DA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI DA 
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Prisotni člani Občinskega sveta OA: BARBARA ŠVAGELJ 

ZVEZDAN RAŽMAN 
BARBARA RAIČIĆ 

ROBERT ZELENJAK  
SARA RAŽMAN  

SARA VOŠINEK GAŠPAR 
KATJA MEZEK  

dr. MARKO KUKANJA 

BREDA KRAŠNA 
mag. VLADIMIR PEGAN 

mag. MARTINA ANGELINI 
 

Odsotni člani Občinskega sveta OA:  mag. MAJA PRODAN JURIČ 

ALEKSANDER PAHOR  
  

Ostali prisotni: Jernej Hočevar, Tria studio d.o.o. kot poročevalec pri točki 3 
DR, Ksenja Sedmak – vodja sektorja ravnanja z odpadki MAKO 

kot poročevalka pri točki 5 DR, Alan Peroša – vodja sektorja 

kanalizacija MAKO kot poročevalec pri točki 6 DR, Iztok 
Mermolja – direktor OU kot poročevalec pri točki 7 DR, mag. 

Aleks Abramović – vodja ORI kot poročevalec pri točki 34 DR, 
Katja Pišot Maljevac – vodja ODD kot poročevalka pri točki 4 

DR, Elvis Vižintin – vodja OGD kot poročevalec pri točkah 5 in 
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6 DR, Jani Krstić – vodja OPS kot pomoč pri delu OS, Nataša 

Mahne kot zapisničarka, mediji, občinstvo. 
 

Ugotovi se, da je prisotnih 11 članov Občinskega sveta OA in da je Občinski svet OA sklepčen. 

 

Ad 0.) Določitev dnevnega reda 21. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran in odločanje o 

hitrih oziroma skrajšanih postopkih za sprejem odloka 

 
Župan predstavi dnevni red:  

 

1. Potrditev zapisnika 19. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran;  

2. Potrditev zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran;  

3. Predstavitev idejne zasnove za širitev vzgojno izobraževalnih vsebin na območju OŠV Ankaran;  

4. Obravnava predloga Letnega programa športa za leto 2025;  

5. Obravnava predloga Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev javne službe ravnanja s 

komunalnimi odpadki v Mestni občini Koper in Občini Ankaran za obdobje 2025-2027;  

6. Obravnava predloga Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev javne službe odvajanja in 

čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini Koper in Občini Ankaran za obdobje 

2025-2027,  

7. Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran;  

8. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta Občine Ankaran.  

 

PREDLOG ZA SPREMEMBO DNEVNEGA REDA: 

 
Predlogi za razširitev dnevnega reda, predlogi o umiku zadev iz dnevnega reda, predlogi za hitri postopek: 

 
/ 

 
Sprejem dnevnega reda 

 

RAZPRAVA: 
 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

Razprave ni bilo. 

 
ZASNOVA SKLEPA: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 152: 
 

 
Občinski svet Občine Ankaran potrdi dnevni red 21. redne seje, z dne 30. 1. 2025. 

 

 
GLASOVANJE: 

 
Sklep je sprejet z 11 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 

(ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  / 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR / 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 
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11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 11 

 

PREHAJAMO NA OBRAVNAVO POSAMEZNIH TOČK DNEVNEGA REDA 

 
Ad 1.) Potrditev zapisnika 19. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran 

 
Župan pove, da so člani OS prosili za dopolnitve zapisnika 19. redne seje in vpraša ali je bil zapisnik dopolnjen.  

 

Breda Krašna poved, da je posredovala svoje predloge za dopolnitev.  
 

Nataša Mahne pove, da so bile dopolnitve Brede Krašna upoštevane ter da je bil zapisnik dopolnjen tudi z delnim 
upoštevanjem pripomb Aleksandra Pahorja, ki so mu bile dopolnitve poslane, vendar se na zadnjo različico 

zapisnika ni odzval.  

 
Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 

 
Razprave ni bilo. 

 

GRADIVO: 
 

- Zapisnik 19. redne seje OS OA. 
 

ZASNOVA SKLEPOV: 
 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 153: 
 

 

Občinski svet Občine Ankaran potrdi zapisnik 19. redne seje OS OA, z dne 3. 12. 2024. 

 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 11 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 
(ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  / 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR / 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 
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Ad 2.) Potrditev zapisnika 20. redne seje Občinskega sveta Občine Ankaran 

 
 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

Razprave ni bilo. 

 
GRADIVO: 

 
- Zapisnik 20. redne seje OS OA. 

 

 
ZASNOVA SKLEPOV: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 154: 
 

 
Občinski svet Občine Ankaran potrdi zapisnik 20. redne seje OS OA, z dne 16. 12. 2024. 

 

 
GLASOVANJE: 

 
Sklep je sprejet z 11 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS 

(ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  / 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR / 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 
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Ad 3.) Predstavitev idejne zasnove za širitev vzgojno izobraževalnih vsebin na območju OŠV 
Ankaran; 

 
 

Župan je predal besedilo poročevalcem.   

 
Mag. Aleks Abramović, vodja oddelka za razvoj in investicije je predstavil projekt »Širitev vzgojno izobraževalnih 

vsebin na območju Osnovne šole in vrtca Ankaran«. Povedal je, da se bo projekt izvedel v več fazah.  Izgradnja 
je predviden v treh fazah. Predstavil je že izvedene aktivnosti ter aktivnosti v letu 2025, ki zajemajo: recenzij 

hidrološko hidravliške študije za desni pritok ankaranskega hudournika, javno naročilo za izdelavo DGD in PZI 
projektne dokumentacije za omilitvene ukrepe na desnem pritoku ankaranskega hudournika in zahtevek (vloga) 

za izdajo gradbenega dovoljenja pri Upravni enoti Koper, javno naročilo za izdelavo DGD in PZI projektne 

dokumentacije za potrebe programa širitve OŠV (faza 1) in  zahtevek (vloga) za izdajo DGD pri Upravni enoti 
Koper.  
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Jernej Hočevar iz Tria studio d.o.o. je predstavi idejni projekt za širitev vzgojno izobraževalnih vsebin na 

območju OŠV Ankaran, ki je razdeljen v treh fazah. V prvi fazi je predvidena rušitev, sanacija in rekonstrukcija 
severovzhodnega dela osnovne šole, ki se pogreza ter gradnja nove šolske dvorane s spremljajočimi prostori za 

športne dogodke in druge prireditve. V tej fazi se predvideva tudi prestavitev obstoječih in ureditev novih 
zunanjih in športnih površin osnovne šole. V drugi fazi je predvidena delna rušitev in rekonstrukcija 

jugozahodnega dela osnovne šole in gradnja višjega objekta -povezovalnega dela med OŠ in vrtcem. V to fazo 

spada povečava kuhinje, jedilnice in glavnega vhoda z avlo v pritličju ter izvedba 7 novih učilnic s spremljajočimi 
kabineti, zbornico in sanitarijami v 2 etažah. V tretji etaži se predvideva prostore za potrebe glasbene šole. V 

to fazo spada tudi zunanja ureditev vhodnega dela OŠ s kolesarnico in tribunami za posedanje. 

Tretja faza predvideva delno rušitev ter rekonstrukcija zahodnega dela vrtca in prizidava 2 novih igralnic, 

jedilnice, skupnega prostora, vhodnega dela, ureditev upravnih prostorov vrtca in deloma zunanjo ureditev vrtca 
na severovzhodno stran. 

Podal je primer dvorane v Trzinu, za katero so za izgradnjo pridobili evropska nepovratna sredstva ter da je 

dvorana tudi zelo nizko energetska. 

 

 
GRADIVO: 

- IDP za širitev vzgojno izobraževalnih vsebin na območju OŠV Ankaran, Tria studio d.o.o., januar 2024, 
- Programska naloga za pripravo IDP.  

POROČEVALCI: 

 
- Jernej Hočevar, projektant, Tria studio d.o.o., 

- mag. Aleks Abramović, vodja ORI. 

 
RAZPRAVA: 

 
Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 

 

1. Breda Krašna ni imela neposrednih vprašanje vezanih na arhitekturno zasnovo, je pa podala pripombo, da 
pogreša projekcijo rasti števila otrok v občini ter za kolikšno število otrok v šoli in v vrtcu je predvidena šola v 

idejnem projektu.  
 

Vprašala je ali se bodo pri tekmi rokometa morale pospraviti tribune in tako ne bo mogla biti prisotna javnost 
na tekmi.  

Na območju peskovnika in igrišča na mivki meni, da po potrebno drugače zasnovati, da bo tam več zelenja.   

Podala je še pripombo, da bo potrebno učence naučiti, da v šolo pridejo peš, ker ni predvidenih več parkirnih 
mest.  

 
Župan povzame, da telovadnico potrebujemo najprej zaradi potrebe šole, športnih društev ter za kulturne 

prireditve. Sedanji del šole, ki se poseda je potrebno porušiti in na novo zgraditi. Naslednja faza se bo izvedla, 

če bodo izpolnjeni tudi drugi pogoji za povečanje prebivalstva. Projekcija razvoja občine je narejena na 
povečanje prebivalcev na 5.000.  

 
2. Sara Ražman je vprašala kaj bo na prostoru sedanje telovadnice, dokler se ne bo uredila jedilnica.  

 

Jernej Hočevar je pojasnila, da ko bo potekala obnova dela šole, ki se pogreza, se bodo v sedanji telovadnici 
uredile učilnice in se bo morala telovadba izvajati zunaj ali pa na hodniku. Ko se bo zaključila prva faza gradnje 

in se bo odločilo za pričetek gradnje druge faze se bo sedanja telovadnica odstranila.  
Pričetek izgradnje druge faze bo odvisna od prirasta otrok. Odgovoril je še na vprašaje o tribunah v dvorani in 

pojasnil, da je trenutno v projektu planirana galerija in dve vrsti tribun ter izvlečne tribune, lahko pa se izgradi 
fiksne vrste, ki sprejmejo do 200 ljudi.  

 

3. Breda Krašna je povedala, da meni, da je potrebno izgraditi telovadnico, ki bo klubom omogočala organizirane 
treningov in tekem glede na pravila, ki veljajo za posamezno športno panogo. V trenutni telovadnici to ni 

mogoče, sedaj društva izvajajo vadbo po šolah sosednje občine. Meni, da dve vrsti tribun zadostujeta.  
 

Župan je povedal, da telovadnica bo zadoščala za potrebe šole, za športna tekmovanja  

Šola, klubi, kulturne prireditve, ker bo akustika ustrezna.  
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4. Breda Krašna je vprašala ali gre klančina okrog šole ali mimo bloka.  
 

Jernej Hočevar je pojasnil, da gre pot okrog bloka in da bo namenjena za vzdrževanje in dostavo.  
 

Razprava se je zaključila.   

 
Ad 4.) Obravnava predloga Letnega programa športa za leto 2025; 

 
Župan je predal besedo Katji Pišot Maljevac, vodji oddelka za družbene dejavnosti.  

 

Na podlagi 13. člena Zakona o športu izvajanje Nacionalnega programa športa v Republiki Sloveniji na lokalni 
ravni za posamezno koledarsko leto določi občinski svet z letnim programom športa. Predlog Letnega programa 

športa v občini Ankaran za leto 2025 (v nadaljevanju: LPŠ) določa športne programe, ki se sofinancirajo iz javnih 
sredstev, obseg in vrsto dejavnosti, potrebnih za njihovo uresničevanje, obseg finančnih sredstev pa je določen 

v Proračunu Občine Ankaran za leto 2025.  
 

V skladu s 5. členom Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v občini Ankaran je predlog LPŠ v občini  

Ankaran za leto 2025 pripravil pristojni organ občinske uprave ter pridobil mnenje strokovnega sveta za šport. 
Občina Ankaran je skladno s Proračunom za leto 2025 za LPŠ v občini Ankaran za leto 2025 zagotovila 

724.663,14 
 

EUR sredstev, od tega 332.500,00 EUR za izvedbo javnega razpisa za sofinanciranje športnih programov in 

področij. 
 

Glede na to, da je občina že doslej v namenjala sredstva za sofinanciranje LPŠ, sprejem LPŠ v občini Ankaran 
za leto 2025 v ničemer ne spreminja dosedanjega načina sofinanciranja področij športa in nima dodatnih 

finančnih posledic.  
 

Strokovni svet za šport je dne 22. 1. 2025 podal pozitivno mnenje. 

 
Mag. Vladimir Pegan, predsednik odbora za družbene dejavnosti je poročal o obravnavi predlog Letnega 

programa športa za leto 2025.  
   

1. Odbor za družbene dejavnosti se je seznanil s predlogom Letnega programa športa v občini Ankaran 

za leto 2025 in podal pozitivno mnenje k predlogu ter ga predlaga Občinskemu svetu v sprejem. 

GRADIVO: 

- Predlog sklepa z obrazložitvijo, 

- Predlog LPŠ, 
- Mnenje strokovnega sveta, 
- Mnenje pristojnih delovnih teles: ODD. 

POROČEVALCI: 

 

1. Katja Pišot Maljevac, vodja Oddelka za družbene dejavnosti, 

2. Mag. Vladimir Pegan, predsednik odbora ODD. 

 
RAZPRAVA: 

 
Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 

 

Razprave ni bilo.  
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ZASNOVA SKLEPA: 

 
 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 155: 
 

  

1. Občinski svet Občine Ankaran sprejme Letni program športa v Občini Ankaran za leto 2025. 

2. Sklep velja takoj. 
 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 11 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  / 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR / 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 11 

 

 
Ad 5.) Obravnava predloga Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev javne službe 

ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni občini Koper in Občini Ankaran za obdobje 2025-2027; 
 

Župan je predal besedo poročevalcem.  

 
Elvis Vižintin, vodja oddelka za gospodarske dejavnosti je predstavil podlago za pripravo elaborata.  

 
V skladu s 5. členom Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih 

služb varstva okolja je javno podjetje Marjetica Koper pripravilo Elaborat o oblikovanju cen storitev javne službe 

ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni občini Koper in občini Ankaran za obdobje 2025 – 2027.  

Predlagani Elaborat je narejen na triletnem obračunskem obdobju v skladu z Odlokom o ravnanju s komunalnimi 

odpadki. V novi predračunski ceni zajeti vsi predvideni stroški za obdobje 2025 - 2027, poleg tekočih stroškov 

so zajeti tudi vsi stroški povezani s planiranimi nabavami novih osnovnih sredstev.  

Predloženi elaborat vsebuje enotne cene storitev ter omrežnine za Mestno občino Koper in Občino Ankaran.  

Ksenija Sedmak je na predstavila ključne razloge za pripravo elaborata v katerem je predstavljen dvig cen 
ravnanja s komunalnimi odpadki. Pojasnila je, da Mestna občina Koper in Občina Ankaran nimata regijske 

deponije in centra obdelave odpadkov. Zato se podatki predajajo podjetju, ki jih obdeluje v Krškem in nato 
grejo odpadki naprej v obdelavo v tujino. Odpadki se obdelujejo izven naše države in tako nimamo nadzora nad 

ceno obdelave. V Sloveniji bi potrebovali lastno sežigalnico odpadkov, vendar država ni naredila nobenih 

sprememb na tem področju.   

Ostali razlog za povišanje cen je v dvigu cen pogonskega goriva, v stroških nabave opreme, kot so zabojniki za 

odpadke ter povišanje stroška plač.  Med vodstvom obeh občin in sindikatom so potekala pogajanja za dvig 
plač, saj je večji del delavcem v sektorju za snago prejema plačo pod vrednostjo minimalne plače. Predstavila 

je dvig cene na polonici za eno osebo, ki go v vrednosti 5 eur, za 4 osebe pa 9 eur.  
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Dr. Marko Kukanja, predsednik odbora za gospodarske dejavnosti je poročal o obravnavi predloga Elaborata o 

oblikovanju cen storitev javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni občini Koper in Občini Ankaran 

za obdobje 2025-2027.  

1. Odbor za gospodarske dejavnosti se je seznanil s predlogom Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen 

storitev javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni občini Koper in Občini Ankaran za obdobje 

2025-2027. Na predlog sklepa ni podal pozitivnega mnenja.  

GRADIVO: 

- Obrazložitev predloga,   
- Predlog sklepa,  

- Elaborat, 
- Mnenja delovnih teles: OGD. 

POROČEVALCI: 
 

1. Elvis Vižintin, vodja OGD, 

2. Ksenija Sedmak, JP Marjetica d.o.o., vodja sektorja ravnanja z odpadki, 
3. Dr. Marko Kukanja, predsednik odbora OGD. 

 
RAZPRAVA: 

 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

Razprave ni bilo.  
 

Ad 6.) Obravnava predloga Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev javne službe 

odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini Koper in Občini 
Ankaran za obdobje 2025-2027; 

 
Župan je predal besedo poročevalcu.  

 
Alan Peroša, vodja sektorja kanalizacija je pojasnil, da je elaborat oblikovan na podlagi triletnega obračunskega 

obdobja. Centralna čistilna naprava za obe občini na letni ravni prečisti 6 mio m3 odpadnih voda, od tega je 3 

mio m3 prodanih voda/pitne vode. Velikost MOK v primerjavi z OA je neizmerno večja, vendar je občina Ankaran 
v dobri kondiciji izgradnje novega kandidacijskega sistema in tudi starega kanalizacijskega sistema, s 

kanalizacijo ima pokriti večji delež občine kot MOK.  Marjetica Koper izvaja storitev čiščenja komunalne in 
padavinske odpadne vode za obe občini. Predlog za porast teh storitev je med 0% in 5%. Na položnici s porabo 

12 m3, ki predstavlja povprečno porabo vode,  se strošek storitev poveča za 1 eur.  

Dr. Marko Kukanja, predsednik odbora za gospodarske dejavnosti je poročal o obravnavi predloga Elaborata o 
oblikovanju cen storitev javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni 

občini Koper in Občini Ankaran za obdobje 2025-2027. 

1. Odbor za gospodarske dejavnosti se je seznanil s predlogom Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen 

storitev javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini Koper in 

Občini Ankaran za obdobje 2025-2027. Na predlog sklepa ni podal pozitivnega mnenja.  

GRADIVO: 

- Obrazložitev predloga,   

- Predlog sklepa,  
- Elaborat, 
- Mnenja delovnih teles: OGD. 
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POROČEVALCI: 

 
1. Elvis Vižintin, vodja OGD, 

2. Alan Peroša, JP Marjetica d.o.o., vodja sektorja kanalizacija, 
3. Dr. Marko Kukanja, predsednik odbora OGD. 

 

RAZPRAVA: 
 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 
 

Razprave ni bilo.  

 
Župan je pred glasovanjem o obeh predlogih elaboratov prisotnim predstavi svoje mnenje o elaboratih in 

povedal, da v njih pogreša, da vodstvo Marjetice Koper ni sledilo usmeritvam iz sestanka z vodstvo obeh občin 
in predstavniki sindikata z dne 

13. 9. 2024. Zelo jasno je bilo povedano, da nihče v podjetju ne sme imeti plače izpod minimalne plače. Tej 
elaborati to ne odražajo ker se je pristopilo tako, da se plače linearno dvigujejo. V potrditev ne mora dati 

elaborate, ki so zanemarili usmeritve lastnikov. Da se plače na individualnih pogodbah dvigujejo na račun dviga 

zneskov na položnicah je nedopustno početje.  
Porajalo se je razmišljanje, da bi od javnega podjetja zahtevali pripravo ločenih elaboratov, za območje MOK in 

OA z drugačnimi vstopnimi parametri, ker nismo enaki. Lahko si v Ankaranu zagotovimo več storitev ter kakovost 
storitve se lahko po obeh občinah razlikujeta.  

Občinskemu svetu bo predlagal, da se sprejme sklep, s katerim se bo določil način izplačevanja plač, da bo 

povišica v plačah pravičnejše dosegla tiste, ki so v podjetju najbolj upravičeni in si to zaslužijo.  
 

Odprl je razpravo na njegovo razmišljanje. 
 

Breda Krašna je podprla predlog župana in povedala, da bo glasovala za. Pri pregledu elaboratu je ugotovila, 
da je povprečna plača v Marjetici Koper zelo visoka, kljub temu, da velik del zaposlenih prejema plačo, ki je 

nižja od minimalne. Pravilno bi bilo, da se odgovorne pozove, da pripravijo elaborat tako, da bo iz njega vidno 

ali je cena, ki jo predlagajo ali je primerna ali ni primerna. Dejstvo je da se stroški storitev povišujejo za 31%, 
tudi če bi dvignili plače ne bi dosegli takega procenta. Takšno povišanje cen je velika obremenitev za 

marsikaterega občana.  
 

Župan je dodatno povedal, da bo elaborat dal v obravnavo, ko bo iz njega razvidno, da bo od povišanja zneskov 

na položnicah deležen tudi delavec.  
 

Barbara Švagelj je povedala, da se s predlogom župana strinja, ter da elaborat bi moral bolj natančno opredeliti 
kateri so razlogi za takšno povišanje.   

 

Podala je pobudo vezano na zbirni center v Ankaranu. Območje zbirnega centra, na delu kjer se skladišči 
odpadna embalaža, se na videz ocenjuje, da ta prostor ni ustrezno urejen, odpadki niso zaščiteni, vprašala je 

ali je podlaga ustrezno urejena in ali je poskrbljeno, da se tekočina ne izceja v ankaranski kanal in nato v morje. 
Poleg elaborata, ki predvideva tudi naložbe v nakupe novih vozil in strojem bi si želela, da zbirni center dostojno 

uredi. Očitno se bodo odpadki še naprej zbirali tam in je prav, da se jih ustrezno skladišči.  
 

Ksenija Sedmak je pojasnila, da so odpadki skladičeni na utrjenih površinah in da je kanalizacija speljana preko 

maščobnih lovilcev in da ne gre preko kanala v morje. Pozdravlja pobudo po investicijah, vendar je to občinska 
javna infrastruktura, v katero vlagajo občine.  Marjetica Koper kupuje zabojnike in tovorna vozila. 

Deponija Dvori je tudi zaprta, jo je pa potrebno vzdrževati. Sredstva za njegovo vzdrževanje pa prejemajo samo 
iz MOK in ne tudi iz OA.  

 

Barbara Švagelj je poudarila, da je bila ena izmed investicij, na katero je opozarjala Občina Ankaran, nepravilno 
vodena.  

 
Župan je opozoril, da je bil podpisan sporazum, da se zbirni center na območju Občine Ankaran odstrani in zato 

občina Ankaran ne bo vlagala v infrastrukturo, ki se jo bo iz trenutne lokacije odmaknilo.  
 

Dr. Marko Kukanja je povedal, da bo podprl županov predlog.  

 
Katja Mezek je komentirala pripravo elaborata. V elaboratih pogreša, da bi Marjetica Koper predlagala 

optimizaciji na področju odpadkov oz. same logistike ter pogreša bolj natančno analizo kateri stroški so se 
povečali in primerjavo s preteklimi leti. Predlagala je, da bi se cene zvišale postopno, vsako leto procentualno.  
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Ksenija Sedmak je pojasnila, da je elaborat pripravljen v skladu z uredbo MEDO. Strinja se s predlogom, da bi 
se cene zviševale na letni ravni, vendar se cene povišujejo v skladu z Odlokom spreminjajo na tri leta.  

Največja težava, da MA KO nima lastne obdelave odpadkov. Možnost optimizacije je, da bi se odpadke v uničenje 
vozilo v sežigalnico v Žavlje, vendar država ne dovoli izvoza neobdelanih odpadkov, zato je potrebno odpadke 

najprej voziti na obdelavo. 

  
Župan pove, da poznajo birokratske ovire za odvoz smeti v sežigalnico v Žavlje.  

 
Alen Peroša je pojasnil razlog za dvig cene od 0% do 5%. Višji stroški dela znaša 3%, višji stroški električne 

energije 1,6 %, povišali so se stroški amortizacije, v prid nižjega povišanja storitev je dejstvo, da se je strošek 

odvoza blata znižal. V preteklosti, v letu 2022 so vsem trem županom posredovali predloge za optimizacijo.  
 

Razprava se je zaključila.  
 

ZASNOVA SKLEPA: 
 

Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 156: 
 

1. Občinski svet Občine Ankaran se je seznanil z gradivom Elaborat o oblikovanju cen storitev javne službe 

ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni občini Koper in Občini Ankaran za obdobje 2025 – 2027, št. 

dok. 12/009-25.  
2. Občinski svet Občine Ankaran ugotavlja, da Elaborat o oblikovanju cen storitev javne službe ravnanja s 

komunalnimi odpadki v Mestni občini Koper in Občini Ankaran za obdobje 2025 – 2027, št. dok. 12/009-
25, v delu, ki se nanaša na dvig plač uslužbencem JP ni pripravljen v skladu z usmeritvami, ki jih je 

poslovodstvo JP prejelo na skupnem sestanku vodstev Mestne občine Koper, Občine Ankaran in Sindikata 
JP na sedežu MOK dne 13.09.2024. 

3. Občinski svet Občine Ankaran izrazi pričakovanje, da poslovodstvo JP Marjetice Koper d.o.o.-s.r.l.,v 

Elaboratu o oblikovanju cen storitev javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni občini Koper 
in Občini Ankaran za obdobje 2025 – 2027, št. dok. 12/009-25, opredeljen dvig plač uslužbencem JP uredi 

na način, da se le-ta ne izvede linearno (vsem uslužbencem v enakem deležu) temveč tako, da se najnižje 
plačanim zaposlenim po kolektivni pogodbi plača poveča proporcionalno več kot preostalim uslužbencem. 

Dvig plač v JP za zaposlene po individualnih pogodbah se ne izvede. 

4. Občinski svet Občine Ankaran naloži poslovodstvu JP Marjetice Koper d.o.o.-s.r.l., da dodelan Elaborat o 
oblikovanju cen storitev javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Mestni občini Koper in Občini 

Ankaran za obdobje 2025 – 2027, št. dok. 12/009-25, z opredeljenim dvigom plač uslužbencem JP na 
način, iz prejšnje točke tega sklepa, posreduje v potrditev Občini Ankaran do 10.02.2025. 

5. Ta sklep velja takoj. 
 

 

 
 

GLASOVANJE: 

 
Sklep je sprejet z 11 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA PRODAN JURIČ  / 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR / 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELINI ZA 

 SKUPAJ 13 11 
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ZASNOVA SKLEPA: 

 
Občinski svet Občine Ankaran sprejme sklep št. 157: 
 

 

1. Občinski svet Občine Ankaran se seznanil z gradivom Elaborat Javnega podjetja Marjetica Koper, d. o. o. 

- s. r. l. o oblikovanju cen storitev javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne 
vode v Mestni občini Koper in občini Ankaran za obdobje 2025 - 2027, št. dok. 12/011-25. 

2. Občinski svet Občine Ankaran ugotavlja, da Elaborat o oblikovanju cen storitev javne službe odvajanja in 

čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini Koper in občini Ankaran za obdobje 2025 
- 2027, št. dok. 12/011-25, v delu, ki se nanaša na dvig plač uslužbencem JP ni pripravljen v skladu z 

usmeritvami, ki jih je poslovodstvo JP prejelo na skupnem sestanku vodstev Mestne občine Koper, Občine 
Ankaran in Sindikata JP na sedežu MOK dne 13.09.2024. 

3. Občinski svet Občine Ankaran izrazi pričakovanje, da poslovodstvo JP Marjetice Koper d.o.o.-s.r.l.,v 

Elaborat Javnega podjetja Marjetica Koper, d. o. o. - s. r. l. o oblikovanju cen storitev javne službe 
odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini Koper in občini Ankaran za 

obdobje 2025 - 2027, št. dok. 12/011-25, opredeljen dvig plač uslužbencem JP uredi na način, da se le-
ta ne izvede linearno (vsem uslužbencem v enakem deležu) temveč tako, da se najnižje plačanim 

zaposlenim po kolektivni pogodbi plača poveča proporcionalno več kot preostalim uslužbencem. Dvig plač 

v JP za zaposlene po individualnih pogodbah se ne izvede. 
4. Občinski svet Občine Ankaran naloži poslovodstvu JP Marjetice Koper d.o.o.-s.r.l., da dodelan Elaborat 

Javnega podjetja Marjetica Koper, d. o. o. - s. r. l. o oblikovanju cen storitev javne službe odvajanja in 
čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini Koper in občini Ankaran za obdobje 2025 

- 2027, št. dok. 12/011-25, z opredeljenim dvigom plač uslužbencem JP na način, iz prejšnje točke tega 
sklepa, posreduje v potrditev Občini Ankaran do 10.02.2025. 

 

 
 

 

GLASOVANJE: 
 

Sklep je sprejet z 11 glasovi ZA, 0 glasovi PROTI. 
 

  ČLANI OBČINSKEGA SVETA GLAS (ZA/PROTI) 

1. RIA BARBARA ŠVAGELJ ZA 

2. RIA ZVEZDAN RAŽMAN ZA 

3. RIA SARA VOŠINEK GAŠPAR ZA 

4. RIA SARA RAŽMAN ZA 

5. RIA BARBARA RAIČIĆ ZA 

6. RIA ROBERT ZELENJAK ZA 

7. VSA mag. MAJA JURIČ PRODAN / 

8. VSA ALEKSANDER PAHOR / 

9. VSA KATJA MEZEK ZA 

10. VSA dr. MARKO KUKANJA ZA 

11. SVOBODA BREDA KRAŠNA ZA 

12. SVOBODA mag. VLADIMIR PEGAN ZA 

13. INS mag. MARTINA ANGELNI ZA 

 SKUPAJ 13 11 
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Ad 7.) Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran 

 
OBRAZLOŽITEV: 

 
Direktor OU predstavi Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran - stanje na dan 

22. 1. 2025. 

 
GRADIVO: 

 
1. Poročilo o izvrševanju odločitev Občinskega sveta Občine Ankaran - stanje na dan 22. 1. 2025. 

 

POROČEVALEC: 
 

1. Iztok Mermolja, direktor OU.  
 

RAZPRAVA: 
 

Župan pozove člane občinskega sveta k razpravi. 

 
Razprave ni bilo. 

 
Ad 8.) Vprašanja, pobude in odgovori članov občinskega sveta; 

 

Župan pozove člane občinskega sveta k podaji vprašanj ali pobud ter nanje odgovori ustno na seji ali pisno do 
naslednje redne seje. 

 
Član občinskega sveta, ki je postavil vprašanje, lahko predlaga, naj se o tem opravi razprava. 

 
Občinski svet brez razprave odloči, ali bo o tem razpravljal na tej ali na eni izmed naslednjih sej. 

 

a) Breda Krašna je podala vprašanje glede  dokumenta, v katerem so bili prikazana sredstva namenjena za 
skrb za starejše. Vprašala zakaj na tem seznamu ni navedenih sredstev, ki so namenjena nameni za prevoz 

za starejše, Sopotnikom.    
Iztok Mermolja je pojasnil, da so sredstva za Sopotnike knjižen na proračunske postavke 3166 – Skrb za 

starejše, kar je zapisano v obrazložitvah proračuna.  

  
b) Breda Krašna je prosila za pojasnilo o poteku gradnje Železniške ceste, ker iz zapisov v medijih ni jasno 

kako bo gradnja potekala. Razumela je, da občina pripravlja javni razpis za začetek gradnje kolesarske ceste 
in pločnika. Zakaj občina ne naredi ostale ceste in pusti samo most neurejen.  

 

Župana je pojasnil, da ostalo cesto financira Luka Koper in da mora izgraditi tudi most.  
Projektiranje ceste se je naredilo tako, da se kanalizacijska cev ohrani, zato je bil projekt temu prilagojen. 

Projektant, ki je zagovarjal takšno tehnologijo se je upokojil in sedaj so novi projektanti predlagali tlačni 
vod in posodobiti kanalizacijo. Nova cev bi bila pod kolesarko in pločnikom. Občina se je odločila, da gre 

občina v izgradnjo pešpoti, kolesarske cesto, javno razsvetljavo ter kabelsko kanalizacijo, še preden bo Luka 
Koper gradila novo cesto.    

 

Breda Krašna je vprašala od katerega dela bo narejena kolesarska.  
Iztok Mermolja je pojasnil, da se bo uredila kolesarska cesta, ki je na nasipu. Cilj je, da se rekonstrukcija 
Železniške in izgradnja mostu opravi hkrati, da se bo cesta enkrat zaprla.  

c) Breda je vprašala ali je država spet naredila spremembe v vezi z rekonstrukcijo Jadranske ceste.  

 
Župan je pojasnil, da je rekonstrukcija Jadranske ceste od krožišča do Sončnega parka umeščena v 

proračunu, vendar je zapisana napačna proračunska postavka in namenjenih je premalo sredstev, tako da 
bo moral župan posredovati na ministrstvu.  

 

Seja se je zaključila ob 20:54 uri. 
Zapisala 

 
Nataša Mahne 
VODJA SEKRETARIATA 

                                             Občina Ankaran 

 
Gregor Strmčnik 

            ŽUPAN 

 
 


